
Van: Harry Van Den Berg 

Verzonden: donderdag 2 juli 2020 18:35 

Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: Actuele vraag biomassa 

 

 

Actuele vraag van Harry van den Berg an Gedeputeerde Eric de Bie inzake biomassa 

 

Actueel : vele artikelen deze week inzake groeiende weerstand tegen "houtige biomassa" 

 

Urgent : 

Geeft groot gat in klimaatakkoord en doelstellingen, kan gevolgen hebben voor RES-sen en 

doelstellingen 

 

 

Vraag : 

 

Het verbranden van 'houtige biomassa' blijkt nu, sinds 7 jaar nadat ik hier keer op keer namens de PVV 

alle alarmbellen liet afgaan, ook volgens de regeringspartijen, de SER en zelfs Urgenda heel slecht te 

zijn voor zowel het milieu als het klimaat.  

 

Urgenda stelt zelfs dat gas veel schoner en klimaatvriendelijker is dan biomassa van ver weg, waarbij 

de duurzaamheid van het hout ook nog eens twijfelachtig is 

 

Kortom : ongeveer iedereen, behalve de regelmakers in Brussel is het er over eens dat houtige 

biomassa, zeker van verder weg, niet duurzaam is.  

 

- bent u het met de regeringspartijen, Urgenda, de SER en de PVV eens dat houtige biomassa van ver 

weg niet duurzaam is en op kortere termijn alleen maar meer CO2-emissie en vervuiling veroorzaakt 

dan gas en zelfs steenkool? Zo nee, waarom niet?  

 

- wat betekent het schrappen van biomassa uit de duurzaamheidsstatistiek, 36% hiervan, voor de 

Brabantse doelstellingen voor 2030?  

 

Worden de doelstellingen bijgesteld of worden andere maatregelen geïntensiveerd? Zo ja, welke, en 

ziet u een rol hierin voor kernenergie, hoewel dat misschien pas iets na 2030 gerealiseerd kan worden?  

 

 

Vriendelijke groet, 

 

Harry van den Berg 

 


